

14K















1. 2019年10月1日起，所有在境内销售的商品和服务，都必须按照《中华人民共和国增值税暂行条例》的规定，缴纳增值税。
 2. 根据《中华人民共和国增值税暂行条例》的规定，增值税的税率分为基本税率和优惠税率。
 3. 基本税率为13%，适用于一般纳税人销售货物、劳务、服务、无形资产和不动产。
 4. 优惠税率包括9%和6%，适用于小规模纳税人销售货物、劳务、服务、无形资产和不动产。
 5. 根据《中华人民共和国增值税暂行条例》的规定，纳税人销售货物、劳务、服务、无形资产和不动产，应当按照规定的税率计算应纳税额。
 6. 纳税人销售货物、劳务、服务、无形资产和不动产，应当按照规定的税率计算应纳税额。





FQA

Q

A

Q

A

Q

A

Q

A

Q

A

Q: How to pack the product?

A: The product should be packed in a strong and secure way, such as using a steel box or hard carton, and the packing should be done in a professional way.

Q: How to pack the product?

A: The product should be packed in a strong and secure way, such as using a steel box or hard carton, and the packing should be done in a professional way.

Q: How to pack the product?

A: The product should be packed in a strong and secure way, such as using a steel box or hard carton, and the packing should be done in a professional way.

PACKAGE

1. OPP bag for each piece
2. Final packing with steel box or hard carton
3. Other package requested is available



opp bags



Bubble bag



carton box

SHIPMENT

1. Delivery date depends on the quantity of order, as usual, 20 days after deposit.
2. Transportation: by express, UPS/DHL/Fedex/EMS/, or you can have your own forwarder.
3. Shipment cost is according to the destination, way and total weight of merchandise.



Order will be posted by DHL or UPS usually.
Normally item will arrive within 3-7 working days after being posted.

